
Keski-Satakunnan vammaisneuvosto 

Kokous 1/2025 

Aika: 29.1.2025 klo 13.00 

Paikka: Harjavallan kaupunki. Yhteisötalo: Valtuustosali 

 

Pöytäkirja 

 

Erja Simonen, Lounais-Suomen Lihastautiyhdistys ry 

Nina Välimäki, Harjavallan seudun Invalidit ry etä 

Markus Adenberg, Satakunnan neuroyhdistys ry 

Satu Seppä, Eurajoen Kehitysvammaisten Tuki ry etä 

Riitta Tillqvist, Satakunnan näkövammaiset ry ja Satakunnan Kuulovammaiset ry 

Margit Hakahuhta, Harjavallan Seudun Kuulo ry (varajäsen) 

Marko Mikkola, Eurajoki 

Elina Heinilä, Eurajoki etä 

Birgitta Kause, Harjavalta 

Teuvo Luotola 

Riikka Lammi, Harjavalta 

Sari Ketola, Nakkila 

Markus Ojakoski, Nakkila 

Raisa Juutilainen, Kokemäki 

Sanni Kankaanpää, Kokemäki 

Pekka Kuusisto, Eurajoki 

Timo Oravainen, Harjavalta 
 

 

 

1. Kokouksen avaus 

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 13.04 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus sekä edellisen kokouksen pöytäkirja 

 

Kokouskutsu ja esityslista lähettiin 7 päivää ennen kokousta. Toimintasäännön mukaan 
vammaisneuvosto on päätösvaltainen, kun puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja ja 



vähintään neljä (4) jäsentä on paikalla. Todettiin vammaisneuvosto lailliseksi ja 
päätösvaltaiseksi.  
 

Edellisen kokouksen pöytäkirja on lähetetty vammaisneuvoston jäsenille. 

 

3. Lausunto vammaisiin, yhdenvertaisuuteen ja saavutettavuuteen liittyen 

 

Ei kommentteja vammaisneuvostolta. Lähetetään sovitusti kuntien kirjaamoihin.  

 

4. Vammaisvaikutusarvioinnit kunnissa vireillä olevista rakennusprojekteista/ päätöksistä.  

 

Käytiin läpi vireillä olevia projekteja 

 

Eurajoki; Vastaamassa Pekka Kuusisto 

2025 Kaharin nuorisotalo remontti, yhteiskoulun remontin 

hankesuunnittelu sekä kunnanviraston vesikatto-, ulkoseinä ja muiden riskirakenteiden 

saneeraus. 

 

Nakkila; Vastaamassa Sari Ketola 

2025 esteettömyyskartoitus liikuntakeskuksen alueesta Soteekin (loppu keväästä) 

kanssa ja liikuntakeskuksen kuntosalin laajennus/remontti.  

 

Kokemäki; Vastaamassa Sanni Kankaanpää 

2025 tulossa yhtenäiskoulun erityisen tuen tilojen suunnittelu, valmis syksyllä 

2026.Tekninen virasto käy läpi piirustuksia.  Nina Välimäki kertoi Kokemäen koulun 

suunnittelusta. Vammaisneuvosto on saanut mahdollisuuden osallistua Kokemäen koulukeskuksen 

suunnittelukokoukseen (remonttiin liittyen) ja ottaa kantaa/kommentoida esteettömyys ja 

saavutettavuus näkökulmaa. 

 

Harjavalta: Vastaamassa Riikka Lammi ja Timo Oravainen 

Yhteisötalon hissin ovi toimii viiveellä, selvittelyssä voidaanko asialle tehdä 

jotain. Tulossa yhteisötalon inva-wc:n remontin suunnittelu. Invahissiin yhteisötalolle 

kaivataan ohjeita. Talon taakse kaivataan invapaikkoja autoille. Vammaisneuvosto toivoi 

Harjavallan kaupungin teknistä johtajaa paikalle kokoukseen.  

 

 

 



5. Kuntien palveluiden digitaalinen saavutettavuus ja siihen liittyvä asiakasraati 

 

Toiveissa asiakasraadin perustaminen liittyen kuntien digitaalisten palveluiden 

saavutettavuuteen. Kessoten aikana asiakasraati kokoontui n.4 kertaa vuodessa ja se toimi 

hyvin. Edustajia oli laajasti eri käyttäjäkunnista. Asiakasraati kokoontui vapaaehtoisesti. 

Keskusteltiin asiakasraadin perustamisesta ja pohdittiin sen sijaan asukastilaisuuden 

järjestämistä.  Vammaisneuvosto suosittelee tilaisuuden järjestämistä seuraavalle 

vammaisneuvostolle.  

 

 

6. Työvoimatoimistojen palvelujen siirtyminen kunnille 

 

Keskusteltu aiheesta. Siirtymät sujuneet kunnissa ilman suurempia ongelmia. Eurajoki 

kuuluu eteläiseen alueeseen (Rauma). Nakkila, Harjavalta ja Kokemäki kuuluvat Porin 

alueeseen. Toimistot alueilla.  

 

 

 

7. Soveltava liikunta ja liikkumisen olosuhteet kuntien palveluissa 

 

Eurajoella Voi hyvin- ryhmät, joissa mainittu esteettömyys ja huomioitu saavutettavuus. 

Harjavallassa erityisliikunnanohjaaja. Esteettömyys huomioitu liikunta- ja uimahallilla.  

Kokemäellä liikkumisrajoitteisten oma liikuntavuoro ja saavutettavuutta huomioitu.  

Nakkilassa mainittu liikuntakalenterissa sovellettavuus.  

Kunnat mukana Liikun Rajattomasti liikuntaa- verkostossa. 

Nettisivuille toivotaan tarkemmin tietoa liikunnan esteettömyydestä ja sovellettavuudesta.  

Kuntien nettisivujen kautta yhdistykset voivat ilmoittaa omia tapahtumiaan. 

 

8. Hyvinvointialueen vammaisneuvoston tilannekatsaus 

 

Uusi vammaispalvelulaki 2025- liikkuvan tuen palvelut uudistuneet. Keskustaksi tarjoaa 

kuljetukset koko alueella. 18 vapaa-ajan matkaa voi käyttää jaksottaen koko vuodelle – 

ennen ollut yhden kuukauden aikana käytettäviä.  Helmikuussa tulossa lisää tietoa 

hyvinvointialueen vammaisneuvoston kautta.   

 

 

9. Kokoukset vuonna 2025 

 

 

9.4.2025 klo 13.00 Harjavalta Yhteisötalo; valtuustosali 

 

 



 

10. Muut esille tulevat asiat 

 

Eurajoen osallistavan budjetoinnin ideointi käynnissä 16.2.asti.  

26.2. klo 13.00 Eurajoen osallistavan budjetoinnin kokous.  Puheenjohtaja Erja lupautunut 

osallistumaan kokoukseen.  

 

Eurajoella Voi hyvin- messut 1.3. klo 10.00 – 14.00 uudella Monitoimihallilla.  

 

Sihteeri muistuttanut vammaisneuvostoa toimittamaan verokortit ja yhteystietolomakkeet 

riikka.lammi@harjavalta.fi tai Riikka Lammi / Harjavallan kaupunki, Harjavallankatu 13, 

29200 Harjavalta tai seuraavaan kokoukseen.  

 

Tiedoksiantona, että kaupungit keskustelevat jatketaanko yhteisellä vammaisneuvostolla vai 

perustavatko kunnat omat vammaisneuvostot jatkossa.  

 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 14.41 

 

 

 

Puheenjohtaja                        Sihteeri 

Erja Simonen    Riikka Lammi   
  

mailto:riikka.lammi@harjavalta.fi

